



---

## 2018 FIA Karting Best-Of: FIA Karting International Super Cup - KZ2 Vigano: faultless run to victory

11.03.2019

---



**In parallel with the FIA Karting World Championship - KZ, the FIA Karting International Super Cup - KZ2, contested on the Genk circuit (BEL), gathered a beautiful field of more than 100 Drivers from 23 nations and four continents.**

The subtle changes in the weather conditions and the grip of the Belgian track during the three days of racing greatly complicated the work for the technical teams, especially the search for effective carburettor settings. The classification of Qualifying Practice already reflected this situation, while the intensity of the Qualifying Heats and some penalties continued to make any prediction difficult, apart from one Driver who constantly dominated the heats.

Vigano: The unstoppable leader

The undisputed leader of the FIA Karting International Super Cup - KZ2, Matteo Vigano (ITA - Tony Kart / Vortex / LeCont) conceded only 3rd place in a Qualifying Heat. Other than that, he won everything from Qualifying Practice to the finishing line of the Final, which he crossed with a comfortable lead to take his first big international success. Daniel Bray (NZL - GP / Alu Group / TM Racing / LeCont) quickly dislodged Adrien Renaudin (FRA - Sodi / TM Racing / LeCont) from 2nd position. The French FIA Karting European Champion - KZ2 resisted the pressure from his opponents as best he could. Gaetano Gomes E.S. Di Mauro (BRA - CRG / TM Racing / LeCont) managed to overtake him two laps before the chequered flag, imitated by David Vidales Ajenjo (ESP - Tony Kart / Vortex / LeCont).

\*\*\*\*\*

## Super Coupe Internationale FIA Karting - KZ2 - Vigano, sans faute jusqu'à la victoire

**En parallèle du Championnat du Monde FIA Karting - KZ, la Super Coupe Internationale FIA Karting - KZ2 disputée sur le circuit de Genk (BEL) rassemblait un très beau plateau de plus de 100 Pilotes en provenance de 23 nations et 4 continents.**

La subtile évolution des conditions atmosphériques et de l'adhérence de la piste belge au cours des trois jours de Compétition ont singulièrement compliqué le travail des équipes techniques., notamment pour la recherche de la bonne carburation. Le classement des Essais Qualificatifs reflétait déjà cette situation, tandis que l'intensité des Manches Qualificatives et quelques

pénalités continuaient à rendre difficile tout pronostic, excepté pour un Pilote qui n'a cessé de dominer les débats.

#### Vigano, imperturbable leader

Dominateur incontestable de la Super Coupe Internationale FIA Karting - KZ2, Matteo Vigano (ITA - Tony Kart/Vortex/LeCont) n'a concédé qu'une 3e place dans une Manche Qualificative. A part cela, il a tout gagné depuis les Essais Qualificatifs jusqu'à la ligne d'arrivée de la Finale qu'il franchissait avec une avance confortable pour remporter son premier grand succès international. Daniel Bray (NZL - GP/Alu Group/TM Racing/LeCont) délogeait rapidement Adrien Renaudin (FRA - Sodi/TM Racing/LeCont) de la 2e position. Le Français Champion d'Europe FIA Karting - KZ2 en titre résistait du mieux qu'il pouvait à la pression de plus en plus forte de ses adversaires. Gaetano Gomes E.S. Di Mauro (BRA - CRG/TM Racing/LeCont) parvenait à la dépasser deux tours avant le damier, imité par David Vidales Ajenjo (ESP - Tony Kart/Vortex/LeCont).

© Photo FIA Karting/KSP